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Адрес Chromaline Corporation
4832 Grand Avenue 
55807 Duluth, Minnesota

Страна Minnesota

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Technical product solutions to the screen printing and decorative sandblasting industries, Photosensitive Films for screenprinting, Direct Emulsions,
Capillary Films and Indirect Films, PhotoBrasive Systems® Screen Printing To the screen printing market, Chromaline Screen Print Products supplies
a full line of stencil making films, emulsions, screen chemicals and inkjet media for artwork creation. Chromaline stencil products are designed to help
customers create quality, trouble-free screens that meet the needs of today´s demanding print jobs. Chromaline products are sold through a global
network of dealers to screen makers around the world. Decorative Sandblasting In this market, IKONICS sells its products under the trade name of
PhotoBrasive Systems®. To these customers, the company is focused on being a "total solution" supplier. PhotoBrasive sells virtually everything a
customer needs to set up their own sandblasting business, including training, photosensitive films, art supplies, glass products and equipment.

Company Profile of Chromaline Corporation

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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